Terms and Conditions

- The Samsung Football & Gaming Partnership with EA Sports activation (the "Activation") is exclusive for EA Sports FC Mobile Galaxy Cup Participants ("Players", "Participants"") and shall take place between 25 May 2024 and 26 June 2024 (the "Activation Period") where Participants have a chance to win prizes ("Prize(s)").
- The Activation will take place online on GB Arena Platform (the "Platform") with a chance to attend on-ground finals of the Activation in Germany ("Trip Prize").
- The Activation will take place in the following countries: Türkiye, United Arab Emirates, Kingdom of Saudi Arabia, Jordan, Lebanon and Iraq ("Territory").
- Samsung Gulf Electronics FZE's ("Samsung")
 employees and their immediate family
 members as well as Samsung's affiliates,
 subsidiaries and partners are not eligible to
 participate in the activation.

Eligibility and Registration

- Any individual that is 21 years of age or above has the right to participate in the Activation.
- Participants of the Activation can only participate after providing their personal information which includes, name, mobile number, email address, and address.
- Participants to register in the Activation must access the link on Samsung.com (samsung.com/FCMGalaxyCup). Participants will be redirected to the Platform in order to receive confirmation of participation. Participants will be receiving electronic communications based on the credentials they have shared while registering to the

الشروط والأحكام

- تنشيط شراكة Samsung لكرة القدم والألعاب مع EA ("التنشيط") سيكون حصري للمشاركين في Sports EA Sports FC Mobile Galaxy Cup ("اللاعبون"، "المشاركين") وسيتم في الفترة ما بين 25 مايو 2024 و26 يونيو 2024 ("فترة التنشيط") حيث نتاح للمشاركين فرصة الفوز بجوائز ("الجائزة")
- سيتم إجراء التنشيط عبر الإنترنت على منصة GB Arena ("المنصة") مع فرصة حضور نهائيات التنشيط على الأرض في ألمانيا ("جائزة الرحلة")
- سيتم التنشيط في البلدان التالية: تركيا، الإمارات العربية المتحدة، المملكة العربية السعودية، الأردن، لبنان والعراق ("الإقليم").
- لا يحق لموظفي سامسونج جلف للإلكترونيات م.م.ح— ("سامسونج")، و لأفراد عائلاتهم، والشركات الفرعية بالاضافة إلى شركاء سامسونج الاشتراك في هذا العرض الترويجي.

الأهلية للمشاركة في المسابقة

- يحق لأي فرد يبلغ من العمر 21 عامًا أو أكثر المشاركة
 في التنشيط.
- لا يمكن للمشاركين في التنشيط المشاركة إلا بعد تقديم معلوماتهم الشخصية التي تشمل الاسم ورقم الهاتف المحمول وعنوان البريد الإلكتروني والعنوان.
- يجب على المشاركين للتسجيل في التنشيط الوصول إلى الرابط الموجود على موقع samsung.com عادة (samsung.com/FCMGalaxyCup) سيتم إعادة توجيه المشاركين إلى المنصة للحصول على تأكيد المشاركة سيتلقى المشاركون اتصالات إلكترونية بناءً

Activation about their scheduled matches from the Platform.

Limitation of Liability

 Samsung shall not be responsible for: (i) any damage and/or injury of any kind that may occur to any of the Participants as a result of their participation in the Activation, (ii) compensating or offering replacements for any Prizes that the Participants fail to receives for any reason in the event of them winning.

Activation Details

- The Activation consists of an online FC Mobile 2024 tournament between 25 May 2024 and 26 June 2024, and an on-ground finals round for the finalists in Germany.
- Online tournament consists of two (2) stages:
 First stage: Four (4) qualifying single-elimination tournaments in the Territory, with matches played in a home-and-away format. The top four (4) Players from each qualifying will qualify for the qualifying final, Second Stage.

Second Stage: Sixteen (16) qualified Players in the Territory will play in a single-elimination round. Matches will be played in a home-andaway format to determine the top four (4) Players in the Territory.

 The top four (4) Players in the Territory will travel to Germany to compete in-person in the grand finale. Grand finale will be broadcasted on YouTube show - Yalla Goal.

Winning Terms and Prizes

 The four (4) top Players in the Territory ("Winner(s)") will win a trip to Germany (Trip Prize). على بيانات الاعتماد التي شاركوها أثناء التسجيل في التنشيط حول مبارياتهم المجدولة من المنصة

حدود المسؤولية

لن تكون Samsung مسؤولة عن: (1) أي ضرر و/أو إصابة من أي نوع قد تحدث لأي من المشاركين نتيجة مشاركتهم في التنشيط، (2) التعويض أو عرض بدائل لأي جوائز حصل عليها يفشل المشاركون في الاستلام لأي سبب من الأسباب في حالة فوزهم.

تفاصيل التنشيط

- يتكون التنشيط من بطولة FC Mobile 2024 عبر الإنترنت
 في الفترة من 25 مايو 2024 إلى 26 يونيو 2024، وجولة
 نهائية على الأرض للمتأهلين للتصفيات النهائية في ألمانيا.
 - تتكون البطولة عبر الإنترنت من مرحلتين:

المرحلة الأولى: أربع (4) بطولات تأهيلية بنظام الإقصاء الفردي في الإقليم، حيث تُلعب المباريات بنظام الذهاب والإياب سيتأهل اللاعبون الأربعة (4) الأوائل من كل تصفيات إلى المرحلة الثانية من التصفيات النهائية.

المرحلة الثانية: سيلعب ستة عشر (16) لاعبًا مؤهلاً في الإقليم في جولة إقصاء فردية سيتم لعب المباريات بنظام الذهاب والإياب لتحديد أفضل أربعة (4) لاعبين في الإقليم.

سيسافر اللاعبون الأربعة (4) الأوائل في الإقليم إلى المانيا للتنافس شخصيًا في النهائي الكبير .سيتم بث النهائي الكبير على برنامج يوتيوب. Yalla Goal -

شروط الربح والجوائز

 سيفوز أفضل أربعة (4) لاعبين في الإقليم ("الفائز (الفائزون)") برحلة إلى ألمانيا (جائزة الرحلة).

- Samsung will cover travel fees, accommodation of the Winners, as well as any cost that will incur from the activities Samsung organizes for the Winners to attend.
- The Winners have to attend the Yalla Goal episode filming during the grand finale.
- The Winners will win Samsung Galaxy Z Fold
 5 256GB (Device Prize). Colors will be provided based on availability.
- The Winner of the grand finale ("Winner of First Place") will win the opportunity to play a friendly game of FC 2024 against the 2018 World Champion Musaed Aldossary (Experience Prize).

Activation Content

Participants fully consent to any image shooting, filming and recording ("Participants Content") of their participation in the Activation and grant Samsung the permission to use their image and voice whenever recorded on audio or video tape on Samsung official channels and mediums. Participants also consent to the usage of their Participants Content for the purposes of promoting Samsung commercial marketing content and that the intellectual property rights related to such usage shall be the sole property of Samsung. To note that Participants' content might also broadcasted on Samsung partners' channels relevant to this Activation, such as GB Arena. EA Sports and FootballCo channels.

General Terms

- If the Participant chose not to accept their Prize, Samsung may select another Participant at its sole discretion.
- The Prizes are not exchangeable for cash or other Samsung products.

- ستغطي Samsung رسوم السفر وإقامة الفائزين، بالإضافة إلى أي تكلفة ستتكبدها من الأنشطة التي تنظمها Samsung لحضور الفائزين.
- يجب على الفائزين حضور تصوير حلقة Yalla Goal خلال المباراة النهائية.
- سيحصل الفائزون على هاتف Samsung Galaxy Z
 5 Fold سعة 256 جيجابايت (جائزة الجهاز) .سيتم توفير الألوان على أساس التوافر.
- سيحصل الفائز في النهائي الكبير ("الفائز بالمركز الأول") على فرصة لعب مباراة ودية لفريق 2024 FC ضد بطل العالم 2018 مساعد الدوسري (جائزة الخبرة).

محتوى المشاركون

يوافق المشاركون بشكل كامل على أي تصوير وتسجيل ("محتوى المشاركين") لمشاركتهم في التنشيط ويمنحون Samsung الإذن باستخدام صور هم وصوتهم عند تسجيلهم على شريط صوتي أو فيديو على القنوات والوسائط الرسمية لشركة Samsung. يوافق المشاركون أيضًا على استخدام محتوى المشاركين الخاص بهم لأغراض الترويج لمحتوى التسويق التجاري لشركة Samsung وأن حقوق الملكية الفكرية المتعلقة بهذا الاستخدام ستكون ملكًا لشركة الفكرية المتعلقة بهذا الإستخدام ستكون ملكًا لشركة Samsung محتوى المشاركين على قنوات شركاء Samsung ذات الصلة بهذا التنشيط، مثل قنوات GB Arena و FootballCo

شروط عامة

• في حال عدم قبول المشارك استلام الجائزة، يجوز لشركة Samsung اختيار مشارك آخر وفقًا لتقديرها الخاص.

- Upon selecting the Winners, they shall receive the Prizes at their own responsibility and hereby understand that Samsung will not be liable to them for any loss and/or damages of any kind whatsoever, that they may suffer.
- Participants are required to submit all required verification documents to be able to validate their participation in the Activation.
- Samsung is not responsible for any cost or compensation in the event that the Winners fail to secure a visa to Germany or face any other issues that might prevent them from traveling. In this case Samsung may select another Participant at its sole discretion.
- Samsung will be entitled at its sole and absolute discretion to terminate or modify the Activation or to modify, vary, delete or add to any of these Terms and Conditions at any time prior or during the Activation Period.
- By participating in this Activation, the Participant accepts that any dispute of whatever nature which is directly or indirectly related to these Terms and Conditions or to the participation in this Activation, will be subject to, governed and construed by the laws and regulations of the country where the customers is resident in the Territory and such disputes shall be resolved by the competent courts in that country.

- الجائزة غير قابلة للصرف نقداً ولا حتى استبدالها بأي جهاز من أجهزة سامسونج الأخرى.
- عند اختيار المشارك ، عليه استلام الجائزة على مسؤوليته الشخصية و هو مدرك تماماً بأن سامسونج غير مسؤولة عن أي فقدان و/أو ضرر، أياً كان نوعه، قد يصيبه.
- يتعين على المشاركين تقديم جميع وثائق التحقق المطلوبة
 حتى يتمكنوا من التحقق من صحة مشاركتهم في التنشيط.
- سامسونج ليست مسؤولة عن أي تكلفة أو تعويض في حالة فشل الفائزين في الحصول على تأشيرة دخول إلى ألمانيا أو مواجهة أي مشكلات أخرى قد تمنعهم من السفر .وفي هذه الحالة، يجوز لشركة Samsung اختيار مشارك آخر وفقًا لتقديرها الخاص.
- يحق لشركة Samsung، وفقًا لتقديرها الخاص والمطلق،
 إنهاء أو تعديل التنشيط أو تعديل أو تغيير أو حذف أو إضافة
 أي من هذه الشروط والأحكام في أي وقت قبل أو أثناء فترة التنشيط.
- من خلال المشاركة في هذا التنشيط، يقبل المشارك أن أي نزاع مهما كانت طبيعته يرتبط بشكل مباشر أو غير مباشر بهذه الشروط والأحكام أو بالمشاركة في هذا التنشيط، سيخضع ويحكم ويفسر لقوانين ولوائح الدولة البلد الذي يقيم فيه العملاء في الإقليم ويجب حل هذه النزاعات من قبل المحاكم المختصة في ذلك البلد.